
شهر  که  نیست  زیبنده  گفت:  خوزستان  بسکتبال  هیات  رییس 
اهواز که یکی از پایه های بسکتبال کشور است حتی یک تیم در 

لیگ های مختلف کشور ندارد.
مجتبی پیرعباسی روز دوشنبه در گفت و گو با خبرنگار ایرنا اظهار 
داشت: خوزستان یک استان ثروتمند است و نباید در کار تیمداری 
کارخانه   ۲۱ ماهشهر  در  مثال  عنوان  به  باشد،  مواجه  مشکل  با 
تیمداری  بندرامام  پتروشیمی  تنها  آنجا  در  اما  داریم  پتروشیمی 
می کند از طرفی شرکت های نفتی و فولادی بسیاری داریم که 

تمایلی به تیمداری در ورزش ندارند.
وی عنوان کرد: جوانان زیادی اکنون در حال پرورش هستند اما 
را  آنها  باشگاهی  به رده سنی ۲۰ سال می رسند چون هیچ  وقی 
به  هستند  مجبور  یا  گذاشته  کنار  را  بسکتبال  یا  نمی کند  جذب 
شهرهای دیگر بروند که این موضوع برای بسکتبال خوزستان یک 

خطر جدی محسوب می شود.
با  نیز  بانوان  بخش  در  افزود:  خوزستان  بسکتبال  هیات  رییس 
داریم.  بیشتری  توجه  به  نیاز  و  مواجه هستیم  بسیاری  مشکلات 
رو  به  رو  زیادی  افزاری  سخت  مشکلات  با  خوزستان  بسکتبال 
است. تنها سالن ما که در ورزشگاه تختی اهواز واقع شده است به 
لحاظ زیرساخت و سیستم خنک کننده با مشکلات جدی مواجه 

بوده و برای ترمیم آن نیاز به بودجه داریم.
در  هیات  نیاز  مهمترین  را  بسکتبال  جامعه  همدلی  و  اتحاد  وی 
ابتدای  در  گفت:  و  دانست  استان  در  رشته  این  مشکلات  رفع 
و  کنند  می  فعالیت  رشته  این  در  که  کسانی  همه  از  حضورم 
از نقطه نظراتشان  تا  این رشته دعوت کردیم  حتی پیشکسوتان 

استفاده کنیم.
پیرعباسی بیان کرد: هدفمان توسعه و گسترش بسکتبال در تمام 
نقاط استان است و سعی می کنیم به بخش استعدادیابی تمرکز 
بیشتری داشته باشیم تا در آینده بازیکنان بیشتری از استان به تیم 

های ملی راه پیدا کنند.
* بسکتبال کشور از عدم تیمداری پتروشیمی متضرر می شود

وی در خصوص عدم تیمداری پتروشیمی در لیگ برتر بسکتبال 
بسکتبال  برود،  کنار  پتانسیل  این  اگر  شک  بی  گفت:  خوزستان 
کشور متضرر می شود. پیگیری های لازم را در این خصوص انجام 
این  پیگیر  نیز  آنها  که  کردیم  رایزنی  فدراسیون  با  و حتی  دادیم 
موضوع هستند. متاسفانه مدیرعامل باشگاه پتروشیمی به بیماری 
به  را  هیات  تازه  من  نداریم.  دسترسی  او  به  و  شده  مبتلا  کرونا 
این  پیگیری  را  کاری خود  اولویت  این وجود  با  اما  گرفتم  دست 

موضوع قرار داده ام.

از  دستورالعملی  متاسفانه  گفت:  خوزستان  بسکتبال  هیات  رییس 
تابعه  باشگاه های  بر اساس آن  سوی وزارت نفت صادر شد که 
این وزارتخانه نمی توانند در بخش قهرمانی فعالیت کنند. از آنجا 
که خوزستان یک استان نفتی است و باشگاه های نفتی سال ها در 
رشته های مختلف تیمداری می کنند انتظار داریم که مجوز فعالیت 

پتروشیمی در لیگ برتر را صادر کنند.
وی در پایان گفت: ما همچنان رایزنی های خود را دنبال می کنیم 
و تمام تلاش خود را برای تیمداری مجدد پتروشیمی در لیگ برتر 

انجام می دهیم البته در این مسیر به کمک مسئولان نیازمندیم.

تغییر  خواستار  ایران  بانوان  فوتسال  تیم ملی  سابق  سرمربی 
اساسنامه فدراسیون فوتبال در معرفی نایب رییس بانوان فدراسیون 

از انتصابی به انتخابی شد.
وضعیت  درباه  ابتدا  در  ایسنا  با  گفت وگو  در  سلیمانی  فروزان 
شما  اگر  کرد:  اظهار  کشور،  بانوان  فوتبال  برتر  لیگ  نامشخص 
البته منتظر  خبر دارید که قرار است چه شود، ما هم خبر داریم. 
نامه رسمی اتمام مسابقات از سوی فدراسیون هستیم اما فعلا در 

بلاتکلیفی به سر می بریم.
* ادامه مسابقات لیگ برتر غیرممکن است

وی تاکید کرد: در شرایطی که همچنان با ویروس کرونا مواجه ایم 
و وضعیت کرونایی کشور نیز بدتر شده است، برگشت به تمرینات 
و ادامه مسابقات لیگ برتر، غیرمعقول و غیرممکن است و لیگ 

برتر از نظر من و بیشتر همکارانم تمام شده است.
فقط  کرد:  عنوان  خوزستان  آویسا  بانوان  فوتبال  تیم  سرمربی 
باشگاه های  بیشتر  مثل  آویسا  باشگاه  محترم  مدیرعامل  امیدوارم 
با اعضای تیم خود تسویه حساب کردند، نسبت  لیگ برتری که 
به پرداخت قراردادهای اعضای تیم اقدام کند زیرا در این شرایط، 

خیلی ها به این مبلغ قرارداد نیاز مبرم دارند.
* شاهد افراد فوتبالی در نایب رییسی بانوان فدراسیون نبوده ایم

سلیمانی در ادامه نیز درباره هجمه های اخیر بر فدراسیون و انتقاد 
به عملکرد نایب رییس بانوان و پرداخت نشدن مطالبات تیم ملی 
ایران در آسیا، گفت:  از قهرمانی  از گذشت ۲ سال  فوتسال پس 
در  رسما  بانوان  فوتسال  و  فوتبال  که   ۷۷  ،۷۶ سال  از  متاسفانه 
کشور شروع به کار کرد، شاهد مدیرانی بوده ایم که به هیچ وجه 
فوتبالی نبوده اند و در آخرین مجمع ریاست فدراسیون برای انتخاب 
نایب رییس بانوان، خانم شجاعی رای آورد که او هم فوتبالی نبود 
و بعد از آن هم دیگر انتخاباتی برگزار نشد و نایب رییسان بانوان از 
سوی وزارت ورزش به فدراسیون پیشنهاد می شدند که هیچ کدام 
سابقه فوتبال و فوتسال را در کارنامه نداشتند و اکنون نیز خانم 
صوفی زاده، نایب رییس است که او کارنامه مشخصی در فوتبال و 
فوتسال ندارد و منظورم از مطرح کردن این موضوعات این است 
که یک جاهایی به خاطر نبود مدیر تخصصی در رشته فوتبال و 

فوتسال، آسیب دیده ایم.
* نباید زحمت دختران تیم ملی فوتسال نادیده گرفته شود

وی گفت: طی ۲ سال گذشته، پول بسیاری در فدراسیون خرج شده 
و پاداش دختران فوتسالیست در قیاس با آن مبلغ هنگفتِ خرج 
شده طی این دو سال، بسیار ناچیز است. این دختران بهترین های 
فوتسال چند سال اخیر کشور هستند و با تمام وجود برای موفقیت 
یک  تا  بکشد  طول  سال ها  است  ممکن  و  کردند  تلاش  ایران 
بتواند  تا  کند  ظهور  ایران  فوتسال  برای  دیگر  )زارعی(  فهیمه 
گل های تاریخی و ماندگاری برای ایران در آسیا بزند اما متاسفانه 
را  این دختران قهرمان  تنها حق  نه  با صحبت هایی که می شود، 
باید  مسئولان  ماند.  بازیکنان  این  تن  به  خستگی  بلکه  ندادیم، 
به نحو  این قهرمانان  از  باید  باشند که  نکته توجه داشته  این  به 
شایسته تجلیل کنند نه حالا با صحبت هایی نادرست، زحمت این 

دختران عزیز را نایدیده بگیرند.
* تغییر در اساسنامه فدراسیون فوتبال

بخش  در  فوتبال  فدراسیون  اساسنامه  تغییر  خواستار  سلیمانی 
انتخابی شد و گفت:  به  انتصابی  از  بانوان فدراسیون  نایب رییسی 
من و همکارانم از همان زمانِ تشکیل فوتبال و فوتسال، در این 
و  من  اینکه  هستیم، ضمن  خورده  خاک  و  کرده ایم  کار  رشته ها 
همه همکارانم تحصیل کرده ورزشی هستیم و به واسطه حضور 
چندین ساله در فوتبال و فوتسال، با مشکلات و معضلات فوتبال 
و فوتسال آشنا هستیم. به نظرم فدراسیون فوتبال باید با اصلاح 
اساسنامه و حذف انتصاب نایب رییس بانوان، اجازه دهند مدیر این 

بخش به صورت انتخابی مشخص شود.
* در فوتبال آسیا و دنیا در چه رده ای هستیم؟

وی عنوان کرد: این که در آسیا ۲ دوره قهرمان آسیا شده ایم را 
نباید به حساب هیچ کدام از مدیران وقت در بخش نایب رییسی 

بانوان گذاشت و یادمان نرود که نسل فعلی فوتسال بانوان ایران 
این  به  منجر  که  چیزی  آن  قطعا  و  هستند  آسیا  بهترین های  از 
باوجود  که  بوده  بازیکنان  و تلاش  تعصب  غیرت،  موفقیت شده، 
عزیز  مردم  کردن  خوشحال  برای  وجود  تمام  با  نابرابری ها  تمام 
بازی کردند. اگر می خواهیم از موفقیت نایب رییس بانوان صحبت 
کنیم، باید ببینیم پاداش این دختران در شان آن ها پرداخت شده؟ 
میزان  که  این  و  رده ای هستیم  چه  در  دنیا  و  آسیا  فوتبال  در  یا 
بخش  مدیریت  از  بانوان  فوتسال  و  فوتبال  جامعه  رضایت مندی 

بانوان چقدر است؟
از  بیش  کنم  فکر  افزود:  بانوان  فوتسال  تیم ملی  سابق  سرمربی 
بانوان را برگزار  یک سال و نیم است که اردوی تیم ملی فوتبال 
اعزام مسابقات  به  اردوها مقطعی و نزدیک  برگزاری  نکرده ایم و 
ما  برتری  لیگ  تیم های  کیفیت  ببینیم  باید  که  این  است. ضمن 
به چه صورت است. این که هر سال تنها چهار تیم در لیگ برتر 
فوتبال برای قهرمانی می جنگند و مابقی برای سایر رده ها، موضوع 
تکراری است که لطمه آن قطعا به تیم ملی وارد می شود و همین 
بلاتکلیفی لیگ برتر فوتبال بانوان، به بخش مدیریت فدراسیون 

بر می گردد.
* مشکل فوتبال بانوان، نبود مدیر فوتبالی است

وی همچنین به دیگر مشکل فوتبال بانوان که نبود مدیر فوتبالی 
است، اشاره کرد و افزود: زمانی که پول داوران خانم پرداخت نشد 
و برخی به این مهم اعتراض کردند، همین باعث محرومیت برخی 
داوران با تجربه و استفاده از داوران جوان تر و کم تجربه در بیشتر 
دلیل  به  متاسفانه  عزیزان،  این  تلاش  باوجود  که  شد  مسابقات 
هجمه های  دلیل  به  خودشان  هم  قضاوت،  در  فاحش  اشتباهات 

وارده، آسیب دیدند و هم تیم ها متحمل لطمه شدید شدند.
امثال من  این مشکلات، من و  این که مسئول  بیان  با  سلیمانی 
این  دلیل  گفت:  ندارم،  را  شخصی  تخریب  قصد  من  و  نیستیم 
مشکلات، نبود مدیر فوتبالی است. خواسته منِ فوتبالی این است 
که فدراسیون اجازه دهد، هر کدام از همکاران من که توانایی و 
میدان  وارد  داریم،  را  بانوان  نایب رییسی  در بخش  کار  صلاحیت 
یک  حاضر  حال  در  کنیم.  شرکت  مجمع  انتخابات  در  و  شویم 
امیدوارم  و  ایران هست  بانوان  فوتبال  اساسی  نیاز  فوتبالی،  مدیر 

در اصلاح اساسنامه فدراسیون به آن توجه شود.

قرارداد مهدی عبدی با پرسپولیس ۳ سال دیگر اعتبار دارد و حالا 
حالا ها می تواند با گل های خود طرفداران این تیم را خوشحال کند.

مهدی عبدی جوان در دیدار قبلی پرسپولیس حسابی خوش درخشید. 
در دقیقه ۳۵ دیدار با پیکان، وحید امیری مصدوم و به ناچار از زمین 
خارج شد. مهدی عبدی جوان جانشین این بازیکن ملی پوش شد و 
۲ گل تماشایی در دقایق ۷۵ و ۸۱ به ثمر رساند و همه را به تحسین 
واداشت. شاید برخی هواداران پرسپولیس پس از این درخشش از 
خود پرسیدند قرارداد مهدی عبدی تا چه زمانی اعتبار دارد؟ یا اینکه 
نکند این جوان خوش استیل و گلزن هم شکار تیم های پولدارتر شود!

برای این دسته از فوتبال دوستان باید بگوییم قرارداد مهدی عبدی 

با  می تواند  حالا ها  حالا  و  دارد  اعتبار  دیگر  سال   ۳ پرسپولیس  با 
گل های خود طرفداران این تیم را خوشحال کند. این در حالی است 
که در زمان مدیریت محمدحسن انصاری فرد باشگاه تراکتورسازی 
تبریز خواهان عبدی جوان شد. مهاجم قائمشهری پرسپولیس هم 
نزد مدیرعامل وقت باشگاه رفت که رضایتنامه اش را دریافت کند، 

اما با مخالفت انصاری فرد مواجه شد.
پیشنهاد  پرسپولیس  فوتبال  تیم  مهاجم  عبدی،  برنامه های  مدیر 
محمدحسن  اطلاع  به  را  بازیکن  این  به  تبریز  تراکتور  باشگاه 
انصاری فرد، مدیرعامل باشگاه پرسپولیس رساند. انصاری فرد آن روز 
قویاً با این پیشنهاد مخالفت کرد، اما شنیدیم اقدام مهمی انجام داده 

و قرارداد مهدی عبدی را از لحاظ مالی اصلاح کرده و ترقی داد. 
طبق شنیده ها این مهاجم جوان برای فصل جاری مسابقات لیگ 

برتر مبلغی حدود ۳۰۰ میلیون تومان دریافت خواهد کرد.
به  درصد   ۲۰ فصل  هر  و  آینده  فصول  در  است  قرار  همچنین 
جوان  مهاجم  این  قرارداد  شود.  اضافه  عبدی  مهدی  قرارداد  مبلغ 
با پرسپولیس ۳ سال دیگر اعتبار خواهد داشت. شاید بد نباشد اضافه 
تیم شهرش  تمرینات  تابستان سال گذشته در  کنیم عبدی جوان 
نساجی مازندران حضور داشت، اما در اقدامی ناگهانی به پرسپولیس 
پیوست و حالا موفق شده یک گل حساس در شهرآورد به استقلال 

بزند و ۲ گل هم در دیدار قبلی برابر پیکان به ثمر رساند.
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امام کاظم )ع( :
 خدا متواضعان را بقدر 

تواضعشان بالا نبرد، بلکه در 
خور مجد و عظمت خود بالا برد.

خبر خبر ورزشي
پنجعلی :

کار قهرمانی پرسپوليس تمام شد
پیشکسوت تیم فوتبال پرسپولیس گفت: زوج کنعانی زادگان و 
شجاع واقعا خوب و بدون اشتباه بازی می کنند و خیال همه 
از خط دفاعی راحت است.»محمد پنجعلی«  درباره پیروزی 
پرسپولیس مقابله شاهین بوشهر در هفته بیست و سوم لیگ 
برتر اظهار داشت: سرخپوشان در نیمه نخست خوب نبوند،  
اما در نیمه دوم وضعیت بهتر شد. بعد از ۱۰ نفره شد هم 
پرسپولیس عالی بازی کرد و نشان داد چرا بهترین تیم ایران 
است.وی در خصوص اخراج »کمال کامیابی نیا« در این بازی 
عنوان کرد: فکر می کنم اخراج کامیابی نیا درست بود اما قبل 
از او ۲ بازیکن شاهین باید اخراج می شدند که داور از کنار این 
موضوع گذشت. کمال هم در شرایط بازی بود و یک لحظه 

به جای اینکه توپ را بزند پای حریف را زد.
این  پیشکسوت پرسپولیس در خصوص چهارمین قهرمانی 
قابل پیش بینی  اینکه فوتبال غیر  با  تیم، خاطر نشان کرد: 
تمام  تقریباً  پرسپولیس  قهرمانی  کار  فکر می کنم  اما  است 
شده. پرسپولیس هم خوب بازی می کند و هم خوب نتیجه 
می گیرد. بازیکنان می توانند اختلاف خود را با تیم دوم جدول 
بیشتر هم کنند.پنجعلی درباره عملکرد زوج »محمدحسین 
دفاعی  خط  قلب  در  خلیل زاده«  »شجاع  و  کنعانی زادگان« 
خوب  واقعا  شجاع  و  کنعانی زادگان  زوج  گفت:  پرسپولیس، 
هستند و تقریبا بدون اشتباه بازی می کنند. این مسئله باعث 
می شود تا خیال همه راحت باشد. وی در مورد حواشی که بین 
»علیرضا بیرانوند« و باشگاه پرسپولیس به وجود آمد عنوان 
کرد: واقعیت این است که باید حق بازیکن را داد. بیرانوند 
هم در این سال ها برای پرسپولیس زحمت کشیده و یکی از 

عوامل موفقیت های پرسپولیس بوده.

در هيماليا ؛
ليونل مسی چهارمين هتلش را خريد

هتل هيماليا در آندورا به جدیدترین هتل با مالكيت 
ليونل مسی تبدیل شد.

رونالدو  کریستيانو  خود  همتای  مثل  نيز  مسی  لئو 
اخيرا  و  شده  مند  علاقه  هتلداری  به  که  است  مدتی 
صاحب  آندورا  کشور  در  هيماليا  هتل  خریداری  با 
 MIM" چهارمين هتل خود شده است. هيماليا که به
Hotels"، هتل های زنجيره ای تحت مالكيت مسی 
اضافه شده، تفریحگاه اسكی "Baqueira Beret" را 
نيز شامل می شود.مكانی مجهز به تله کابين و پيست 
اسكی در کنار کوهستان که هتل را دارای ویژگی های 
خاصی کرده است.این هتل 4 ستاره است و ۱4۱ اتاق 
دارد و از تمامی امكانات لوکس برخوردار است. هتلی 
سرویس  اجتماعات،  سالن  استخر،  بدنسازی،  سالن  با 
سرمایه  با  که  و.....  کوهستانی  و  اسكی  خدمات  اسپا، 
به  بيشتر  خدماتی  ارائه  به  قادر  مسی  ليونل  گذاری 

مشتریان خود خواهد بود.

آلگری : 
پيشنهاد رئال را رد کردم

سرمربی سابق یوونتوس اعتراف کرد که دو سال پیش از 
رئال پیشنهادی دریافت کرد که به آن پاسخ منفی داد.

نیمکت مربیگری  آلگری در دوران حضورش روی  مکس 
یوونتوس توانست این تیم را به ۵ عنوان قهرمانی متوالی 
لیگ  فینال  به  یووه  با  نیز  بار  دو  او  کند.  هدایت  آ  سری 
قهرمانان رسید. سال ۲۰۱۵ با نتیجه ۳-۱ به بارسلونا باخت 

و سال ۲۰۱۷ نیز 4-۱ مغلوب رئال مادرید شد.
الدین  زین  غیرمنتظره  استعفای  از  پس  و  پیش  سال  دو 
او ترجیح  آلگری پیشنهاد دادند ولی  به  رئال  زیدان سران 
با  اختصاصی  مصاحبه  در  بماند.آلگری  یوونتوس  در  داد 
مارکا گفت:» بله، تماس هایی برقرار شد و پیشنهادی برای 
مربیگری رئال دریافت کردم اما تحت قرارداد با یوونتوس 
بسیار  تعهد  و  عشق  دادم.  منفی  پاسخ  نتیجه  در  و  بودم 
زیادی به یووه و هواداران داشتم و به همین دلیل نتوانستم 
زیدان حالا  بازگشت  با  رئال  بدهم.«  مثبت  پاسخ  رئال  به 
ندارد.  فاصله  در لالیگا  قهرمانی شماره ۳4 خود  تا  چیزی 
آلگری در تمجید از سرمربی فرانسوی رئال گفت:» بیش از 
هر چیزی توازنی که زیدان توانسته در تیمی پر از استعداد و 
ستاره بزرگ برقرار کند، قابل ستایش است. پستی که زیدان 
در اختیار کاسیمیرو قرار داده و بازی ای که از او می گیرد، 

از نظر من یک کلاس تاکتیکی فوق العاده است.«

سيتی ميزبان رئال ؛
 يوفا تسليم خواسته سيتی و بارسلونا شد

یک  از  باقیمانده  برگشت  های  بازی  آاس  ادعای  طبق 
میزبان  های  تیم  زمین  در  قهرمانان  لیگ  نهایی  هشتم 

برگزار خواهد شد.
دور  از  باقیمانده  های  بازی  که  شد  اعلام  پیش  چندی 
برگشت یک هشتم نهایی لیگ قهرمانان روزهای ۷ و ۸ 

جولای)۱۷ و ۱۸ مرداد( به انجام خواهند رسید.
پذیرایی خواهد  ناپولی  از  بارسا  است،  رئال  میزبان   سیتی 
کرد. یوونتوس باید شکست دور رفت برابر لیون را جبران 

کند و بایرن هم میزبانی از چلسی را عهده دار خواهد بود.
یوفا اعلام کرده بود که دور یک چهارم تا فینال به صورت 
مجتمع و تک بازی در لیسبون پرتغال برگزار خواهد شد و 
در نظر داشت که بازی های برگشت باقیمانده یک هشتم 
در  اما  شود  برگزار  گیمارژ  و  پورتو  شهر  دو  در  نیز  نهایی 
نهایت فشار بارسلونا و سیتی موثر واقع شد و جمعه پیش 
رو یوفا همزمان با قرعه کشی دور یک چهارم نهایی، رسما 
در  بایرن  و  یوونتوس  سیتی،  بارسلونا،  که  کند  می  اعلام 

زمین خود و بدون حضور تماشاگر، میزبان خواهند بود.
سیتی بازی رفت را در برنابئو از رئال ۱-۲ برده، بارسا در 
به  چلسی  زمین  در  بایرن  شد.  متوقف   ۱-۱ ناپولی  زمین 
بازی رفت را در زمین  برتری ۰-۳ رسید و یوونتوس هم 

لیون با یک گل واگذار کرده است.

 برای دیدار مستقيم ؛
استقلالی ها برای مذاکره با 

استراماچونی راهی ايتاليا می شوند
تعدادی از مدیران استقلال به زودی و برای دیدار و مذاکره 

مستقیم با استراماچونی راهی ایتالیا می شوند.
به گزارش خبرنگار مهر، مطالبات استراماچونی از استقلال 
رقمی سنگین است و سیر طبیعی شکایت سرمربی پیشین 
آبیها نیز در حال طی شدن است و انتظار می رود به زودی 

آبیها با چالشی بزرگ برای این منظور مواجه شوند.
احمد سعادتمند مدیرعامل استقلال به منظور پیشگیری از 
خطراتی که ممکن است این حکم انضباطی در آینده آبیها 
خود  معاونان  از  تن  دو  همراه  به  زودی  به  کند،  تهدید  را 
استراماچونی،  با  مستقیم  مذاکراتی  با  تا  شده  ایتالیا  راهی 

روند پرداخت مطالبات وی را مشخص کند.
ویزای  دریافت  برای  و  منظور  همین  به  استقلال  باشگاه 
نامه  کرونا  ایام  در  کشور  این  به  سفر  مجوز  و  ایتالیا 
نگاری های خود به وزارت ورزش و سایر نهادهای مربوطه 

را انجام داده است.
از این سفر تنها مذاکره در خصوص  گفته می شود هدف 

نحوه تسویه حساب با استراماچونی می باشد. 

سایت بلژیكی :
کاوه رضايی اولويت

 سرمربی بروژ نيست
یک سایت بلژیکی مدعی شد عملکرد مهاجمان تیم فوتبال 
کلاب بروژ مسئولان این باشگاه را به سمت جذب مهاجم 

جدید سوق داده است.
سایت »voetbal۲4« بلژیک در گزارشی اعلام کرد که 
باشگاه کلاب بروژ به دنبال جذب مهاجمی فیزیکی و شبیه 

به »وسلی مورائس« برزیلی است.
کاوه  یعنی  مهاجم  چهار  بروژ  »کلاب  نوشت:  سایت  این 
اختیار  در  را  اوکرکه  دیوید  و  اوپندا  لوییز  مایکل،  رضایی، 
نتوانستند  آنها  از  هیچکدام  دوستانه،  بازی  اولین  در  دارد. 
پیدا  برای  بروژ  برای کلاب  کافی  دلایل  باشند.  تاثیرگذار 

کردن سریع یک مهاجم وجود دارد. 
ها  مشکی  آبی   ،nieuwsblad سایت  اعلام  اساس  بر 
به  شبیه  را  قدرتمندی  فیزیکی  مهاجم  خواهند  می  )بروژ( 

وسلی مورائس جذب کنند.
در بازی دوستانه، یوسف بداجی مهاجم ۱۸ ساله و سنگالی 
خیلی خوب عمل کرد. این می تواند به معنای خبر بد برای 
کاوه رضایی یا لوییز باشد که در اولویت های فیلیپه کلمنته 

)سرمربی بروژ( نیستند.«

فدراسيون جهانی شنا :
برنامه های فينا 

برای المپيک ۲۰۲۴ اعلام شد
فدراسیون جهانی شنا در نظر دارد تغییراتی را در برنامه های 

خود برای بازی های المپیک ۲۰۲4 پاریس ایجاد کند.
شنا  جهانی  فدراسیون  مهر،  خبرگزاری  گزارش  به 
گرفته  رایزنی های صورت  با  است  در تلاش   )FINA(
تغییراتی را در خصوص رشته های آبی بازی های المپیک 
۲۰۲4 پاریس ایجاد کند. همچنین این فدراسیون به دنبال 
در  پرمدال  فدراسیون  یک  عنوان  به  خود  موقعیت  حفظ 

المپیک توکیو است.
برنامه  یک  عنوان  به  جهانی  فدراسیون  اولویت های 
استراتژیک بین ۲۰۱۸-۲۱ مطرح شده است. این فدراسیون 
در تلاش است شرکت کنندگان در رشته شیرجه، واترپلو و 

شنای ماراتن افزایش دهد.
براساس گزارش برخی از رسانه ها، فینا در نظر دارد تعداد 
ورزشکاران در مسابقات ۱۰ کیلومتر شنای آزاد را از ۲۵ به 
۳۰ نفر افزایش داده و برای توسعه برنامه های خود ماده های 

۵۰ متر را نیز در برنامه های المپیک جای دهد.
همچنین قرار است ۶ ماده  در شنای پروانه، شنای قورباغه 
برنامه های  به  مردان  و  زنان  بخش  در  پشت  کرال  و 
ماده   ۳۰۶ از  شنا  رویدادهای  تعداد  شود.  اضافه  المپیک 
اما  افزایش داشته  توکیو  المپیک  ماده در  به ۳۳۹  ریو  در 
تغییرات بیشتر در المپیک پاریس با توجه به بحران کرونا 

بعید به نظر می رسد.

به منظور ارائه راهكارهای مناسب ؛
 نشست حميد سوريان با کادر فنی 

تيم های ملی کشتی برگزار شد
جلسه مربیان تیم های ملی کشتی فرنگی و آزاد بزرگسالان 

با حمید سوریان نایب رئیس فدراسیون کشتی برگزار شد.
و  پیشنهادات  ارائه  منظور  به  که  مشترک  جلسه  این  در 
تیم  های  برنامه  چگونگی  مورد  در  مناسب  راهکارهای 
تقویم   به  با توجه  نفرات  بزرگسالان و گزینش  های ملی 
شرایط  قراردادن  لحاظ  با  و  جهانی  اتحادیه  مشروط  فنی 
کشتی  ملی  تیم  سرمربی  بنا  محمد  شد،  برگزار  بحرانی 
فرنگی، محسن کاوه مدیر فنی تیم های ملی کشتی آزاد، 
ابراهیم  آزاد،  تیم ملی کشتی  غلامرضا محمدی سرمربی 
آزاد  کشتی  های  تیم  مربیان  حضرتی  بهروز  و  مهربان 
و  پیشنهادات  حاضر  نفرات  و  داشتند  حضور  فرنگی  و 
راهکارهای خود را ارائه داده و در مورد آن بحث و بررسی 

صورت گرفت.
به  توجه  با  جلسه  این  در  شده  مطرح  مهم  موارد  از  یکی 
شرایط بحرانی، کسب مجوز از ستاد ملی مبارزه با کرونا و 
همچنین مشخص شدن زمان قطعی برگزاری مسابقات از 
سوی اتحادیه جهانی کشتی برای برنامه ریزی جهت شروع 

تمرینات بود.
عدم  و  جهانی  مسابقات  شروع  تا  شده  لحاظ  کم  فرصت 
امکان اجرای چرخه انتخابی  بحث دیگر این جلسه بود و 
پیشنهاد شد که مبنای انتخاب کشتی گیران طبق ضوابط 

سال گذشته باشد.

سرپرست تيم فولاد : 

سلامت بازیکنان مان مهمتر از رتبه در جدول است
سرپرست تیم فوتبال فولادخوزستان گفت: سلامت 
بازیکنان برای ما مهمتر از رتبه در جدول است و از 

روز اول به این موضوع تاکید داشتیم.
سیدمحمد علوی اظهار داشت: هدف باشگاه فولاد 
هرگز  و  است  جامعه  افراد  و  بازیکنان  سلامت 
دوست نداریم که بازیکنان خودمان یا دیگران به 
این بیماری مبتلا شوند ، کسانی که این صحبت ها 
را  وجدانشان  جواب  می توانند  چگونه  می کنند  را 
رتبه  در  زمانی هم که  ما  عنوان کرد:  بدهند.وی 
را  بازیکنان  موضوع سلامت  بودیم  جدول  ششم 

مطرح کردیم و این حرف مربوط به امروز نیست.
مسئولان  از  برخی  اظهارنظر  در خصوص  علوی 
تیم ها درباره مهندسی موضوع کرونا توسط باشگاه 
این چه صحبت هایی  واقعا نمی دانم  فولاد گفت: 
فولاد است که می کنند، این توهین بزرگی به فولاد و  باشگاه  قرمز  بوده که خط  است و این موضوع را از راه های قانونی پیگیری مردم خوزستان 

پنهان کاری  برای  چیزی  ما  گفت:  وی  می کنیم. 
نداریم و تمام اعضایی که تست شان مثبت شده 
از  شده  مشخص  آزمایشگاه  در  دیروز  صبح  بود، 
سوی سازمان لیگ دوباره تست دادند، هرچند این 
کار نوعی توهین به آزمایشگاه های قبلی است که از 
وزارت بهداشت مجوز داشتند.سرپرست تیم فولاد 
با بیان اینکه برخی از مسئولان تیمها حرف هایی 
می کشد  خجالت  آنها  شنیدن  از  آدم  که  می زنند 
صحبت های  در  عده  این  که  است  بهتر  گفت: 
خود تجدیدنظر کرده و بدانند این گونه صحبت ها 

تشویش اذهان عمومی است.
علوی بیان کرد: راستی آزمایی تست های کرونای 
گرفته شده توسط تیم ها، نوعی توهین به وزارت 
بهداشت و اتهامی بزرگ به جامعه پزشکی کشور و 

ستاد مبارزه با کرونا است.

ریيس هيات بسكتبال خوزستان :

زیبنده بسکتبال اهواز نیست که یک تیم در لیگ  کشور ندارد

سرمربی سابق تيم ملی فوتسال بانوان :

شاهد افراد فوتبالی در نایب رییسی بانوان فدراسیون نبوده ایم

خبر خوش برای پرسپوليسی ها ؛  

 مبلغ قرارداد پدیده یحیی مشخص شد


